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Verslag vergadering d.d.14/11/2024. 
Kantine ACW, Lange Rekstraat 61, 9100 Sint-
Niklaas. 
 
Aanwezig: Walter Van Boven, Erna Ots, Karin Larnoe , Patrick Baeke, Patricia Van Delsen, Sam 
Michels, Yves Herregodts en Bart Spruyt. 
 
Op uitnodiging: Gery Follens, Serge De Smedt en Eddy Vierendeels. 
 
Verontschuldigd: niemand 
 
Afwezig: niemand 

 
 

Daar er in Brussel geen plaats was wegens de voetbalinterland België-Italië moesten 
we uitwijken naar een andere locatie. AC Waasland stelde de kantine ter 
beschikking voor ons waarvoor dank. 
  
Alvorens de vergadering aan te vatten werd er eerst gehuldigd. 
Patrick kreeg diploma’s toegestuurd van de EMA en WMA om aan enkele atleten te 
overhandigen voor hun Wereldrecords die ze gevestigd hadden het afgelopen jaar. 
 
Sandrine Hennart (RUSTA) en Eddy Vierendeels (ACP) waren de uitverkorenen. 
 
Patrick en Patricia hadden eerder op de dag de diploma’s overhandigd in Doornik 
aan Sandrine Hennart daar zij niet aanwezig kon zijn in de avond. 
Eddy werd wel gehuldigd de avond zelf. 
Ook werd er nog een prijs overhandigd aan Serge De Smedt (TUAC) en dit voor de 
verdienstelijke club van 2024. 
Alle prijzen werden overhandigd door Gery Follens (voorzitter Atletiek Vlaanderen). 
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Gery bedankt iedereen voor zijn/haar inzet om dit te laten doorgaan. 

Eddy wordt beschreven door hem als een bijzonder iemand die op zijn leeftijd dit 
nog verwezenlijkt. Wat Serge betreft vraagt hij om in de toekomst dit te blijven 
organiseren om zoveel als mogelijk Masters erbij te betrekken. Er wordt ook nog 
nagekaart tijdens de huldigingen in het algemeen wat betreft organisaties, wat in de 
toekomst? EN last but not least : Hoe gaan we nog verbeteren? 

 

1) Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 

 

2) Bart Spruyt geeft een uiteenzetting hoe hij het ziet met betrekking tot 
communicatie. Liever niet meer via Facebook communiceren! Daar worden 
tekseten geplaatst die niet van toepassing zijn voor de Mastersatletiek. 
Whatsapp vind hij beter en is daarenboven een veel betere social media. 
Internationale kampioenschappen moet via de teammanagers en de 
Masterscommissie gebeuren. 

 

3) WK Gainesville 2025. Dit gaat door van 23/3 tot en met 30/3 in de USA. Er 
wordt een minimum van 2 teammanagers gevraagd. We gaan echter terug met 
de 4 die actief waren in Goteborg met name Patrick, Patricia, Sam en Karin. 
Een beurtrol zal opnieuw ingevoerd worden ter plaatse. 

 

4) Aan ieder lid wordt gevraagd hoe zij de toekomstvisie tegemoet zien. Walter 
stelt voor om met dezelfde ploeg verder te gaan wegens de goede en vlotte 
samenwerking. Gery gaat dit navragen en voorstellen aan de Raad Van Beheer. 
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Mensen die willen vervoegen kunnen dit uiteraard en dit wordt ook in de 
officiele berichten gecommuniceerd.   

 

5) Allerlei:  

Karin zegt over het EK running dat de EMA het niet erkend. Dus is er kans dat 
er geen titels worden uitgereikt. 

Patrick vraagt aan Gery of er in de toekomst nog een plaats is in ons land om 
nog eens een EK of WK in te richten. 

            Walter vraagt om de coefficienten aan te passen voor de clubs voor het BK. 

          Patrick meldt dat er akkoord is over een Interland NL-B-D-F in Den Haag. 

          Deze gaat door op 9 augustus 2025 onder de naam Flanders Masters Team.      

            

                           

 

            De vergadering eindigt om 21u30 . 

 
 


